
Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 48/2023 

z XLVIII Sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 31 maja 2023 roku 

  
Obrady rozpoczęto 31 maja 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:00 tego samego 
dnia. Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Skoczowie, Rynek 3. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków do godz. 15:20, następnie 19 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 

Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XLVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i 

gości oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLVI oraz XLVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji, o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 30 kwietnia 2023 roku (druk nr 

1059). 
6. Informacja z działalności Wydziału Promocji Urzędu Miejskiego w Skoczowie za 2022 

rok (druk nr 1056). 
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa powodziowego Gminy Skoczów (druk nr 1060). 
8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie (druk nr 1055). 

9. Podjęcie uchwał: 



1) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 1061). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk 
nr 1062). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk 
nr 1066 wprowadzony do porządku obrad sesji). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1063). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla 
Harbutowic, Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla Kowali, Zasłużony/a dla 
Międzyświecia, Zasłużony/a dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, Zasłużony/a dla 
Pogórza, Zasłużony/a dla Wilamowic, Zasłużony/a dla Skoczowa (druk nr 1065 
został wprowadzony do porządku obrad sesji). 

10. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
12. Sprawy organizacyjne. 
13. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 
 
ad.1. Otwarcie XLVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając Radnych, 
Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa Andrzeja 
Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę Prawnego, 
Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych oraz internautów. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 
  
ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował, by wprowadzić do porządku obrad sesji: 
- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 1066) -  
w pkt 9.3. porządku obrad, 
- projekt uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla Harbutowic, 
Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla Kowali, Zasłużony/ dla Międzyświecia, Zasłużony/a 
dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, Zasłużony/a dla Pogórza, Zasłużony/a dla Wilamowic, 
Zasłużony/a dla Skoczowa (druk nr 1065) - w pkt 9.5 porządku obrad. 
 
W związku z powyższym druk nr 1063 przesunie się do pkt 4. 
 
Autopoprawki: 
- do druku nr 1065 - Informacja z działalności Biura Promocji Urzędu Miejskiego w Skoczowie 
za 2022 rok, 
- do druku nr 1063 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady 
Miejskiej Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035.  
 
Kolejno poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. 
 



 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria 
Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (3) 
Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Marek Żagan. 
 
Porządek obrad został przyjęty jak wyżej. 
 
ad.3. Przyjęcie protokołu z XLVI oraz XLVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XLVI sesji. Wobec 
braku poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria 
Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (3) 
Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Marek Żagan. 
 
Protokół z XLVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XLVII sesji. 
Wobec braku poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria 
Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (3) 
Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Marek Żagan. 
 
Protokół z XLVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 
 



ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji, o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, odpowiadał na pisma oraz 
przyjmował strony. Przewodniczące / cy komisji po krótce przedstawili tematykę, którą 
zajmowali się na komisjach. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja na posiedzeniu w dniu 24 maja br. zapoznała się z projektem Strategii 
Rozwoju Gminy Skoczów, wniesiono oraz głoszono szereg uwag, które zostały uwzględnione. 
Tematem posiedzenia było również Sprawozdanie z realizacji współpracy Gminy Skoczów z 
organizacjami pozarządowymi, które komisja przyjęła. Ponadto poinformowała, że 
uczestniczyła w obchodach Święta Flagi 2 maja oraz Święcie Konstytucji 3 maja. W dniach 
22-23 maja w festiwalu Panoramy Sztuki Chrześcijańskiej Muzyka Sakra i była delegowana 
do obserwacji przebiegu egzaminu ósmoklasisty z j. polskiego i matematyki w SP nr 8. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – na posiedzeniu komisji w 
dniu 25 maja br. zostały omówione główne założenia Strategii Gminy Skoczów, przyjęte 
zostały sprawozdania według planu. Po spotkaniu Dyrektor MZO Joanny Radwan-Kmiecik z 
Dyrektor Zespołu Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Cieszynie wpłynęło pismo o 
poparcie w utworzeniu oddziału psychiatrii dzieci i młodzieży w Cieszynie, na następną sesję 
zostanie przygotowana petycja. Ponadto poinformowała, że brała udział w uroczystościach 2 
i 3 maja, w dniach patrona w Pierśćcu i SP nr 3 oraz otwarciu nowej pracowni w SP nr 1. 
Poinformowała również, że do majowych Wieści Skoczowskich wpłynął artykuł Komisji Kultury 
i Oświaty dotyczący finansowania i wyposażenia szkół, cenzura nie dopuściła tego artykułu.  
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – na posiedzeniu komisji w dniu 29 maja br. oprócz 
procedowania sprawozdania i uchwał była informacja dotycząca cieków wodnych 
zlokalizowanych na terenie Gminy Skoczów. Informacja ta została przedstawiona przez 
Kierownika Nadzoru Wodnego w Skoczowie. Byli zaproszeni również goście z Polskiego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w Gliwicach, niestety kolejny raz nikt się nie pojawił. 
Ponadto komisja zapoznała się z informacją dotyczącą działalności Spółki Wodnej, która 
omówiona została przez Zarząd Skoczowskiej Spółki Wodnej. Przedstawione zostały także 
główne założenia projektu Strategii Rozwoju Gminy Skoczów. 
 
Radna Teresa Papkala  - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja na posiedzeniu w dniu 30 maja br. omówiła zagadnienia według tematyki i zgłosiła 
wniosek dotyczący sprawozdania z Wydziału Promocji, żeby go uzupełnić o dane finansowe. 
 
Przewodniczący Rady – zaproponował, by każdy z Przewodniczących Komisji raz do roku 
napisał taką informacje z prac komisji, czym się zajmowała, co robiła i można by to 
opublikować w Wieściach Skoczowskich. 
 
Radny Maciej Bieniek – poparł pomysł Przewodniczącego Rady. 
 
Radny Tomasz Pszczółka – zwrócił się do Przewodniczącego Rady, że warto by napisać 
artykuł o komisji połączonej, która odbyła się w dniu 23 maja br., a której tematyką było ciepło 
systemowe i śmieci. 
 
Przewodniczący Rady – powiedział, że podejmuje wyzwanie i coś przygotuje. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler – zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 
Kultury i Oświaty z pytaniem czego dotyczy wspomniany przez nią artykuł. 
 



Radna Maria Sobik – odpowiedziała, że artykuł dotyczy finansowania wyposażenia szkół, jakie 
kwoty poszły na wyposażenie szkół wiejskich i miejskich. 
 
ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 30 kwietnia 2023 roku (druk nr 
1059). 
 
Rada  przyjęła Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 30 kwietnia 2023 roku – 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.6. Informacja z działalności Wydziału Promocji Urzędu Miejskiego w Skoczowie za 2022 
rok (druk nr 1056). 
 
Informację przedstawił Naczelnik Wydziału Promocji Tomasz Kosyk. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – informacja została przyjęta 
przez komisję. 
 
Radny Maciej Bieniek – zwrócił uwagę, że w informacji brak wydatków finansowych za 2022 
rok. 
 
Radna Teresa Papkala – poinformowała, że na Komisji Budżetu w dniu 30 maja br. 
wystosowała wniosek, o uzupełnienie informacji o wydatki finansowe za 2022 rok, który został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Rada przyjęła  informację z działalności Wydziału Promocji Urzędu Miejskiego w Skoczowie 
za 2022 rok – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
ad.7. Informacja o stanie bezpieczeństwa powodziowego Gminy Skoczów (druk nr 1060). 
 
Informację przedstawił Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Obronnych Konrad 
Popławski. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – informacja została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa powodziowego Gminy Skoczów – stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
ad.8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie (druk nr 1055). 
 
Sprawozdanie przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena 
Goryczka. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – sprawozdanie zostało 
przyjęte przez komisję. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Skoczów z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 



Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie pkt 9 porządku obrad sesji, 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Joannie Dudzie-Michalak.  
 
ad.9. Podjęcie uchwał: 
ad.9.1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy (druk nr 1061). 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Krużołek, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLVIII/525/2023 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.9.2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1062). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Krużołek, Marek Żagan. 
 



Uchwała nr XLVIII/526/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.9.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1066 został wprowadzony do porządku obrad sesji). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Krużołek, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLVIII/527/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów została przyjęta jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
ad.9.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1063). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń, poinformował o wprowadzeniu autopoprawki. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Krużołek, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLVIII/528/2023 w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady 
Miejskiej Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 



Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 przyjęta został jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu. 
 
ad.9.5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla Harbutowic, 
Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla Kowali, Zasłużony/a dla Międzyświecia, Zasłużony/a 
dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, Zasłużony/a dla Pogórza, Zasłużony/a dla Wilamowic, 
Zasłużony/a dla Skoczowa (druk nr 1065 został wprowadzony do porządku obrad sesji). 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała w sprawie jak powyżej została przyjęta na 
poprzedniej sesji. Jednak została uchylona przez Nadzór Prawny Wojewody, ponieważ znalazł 
się w niej zapis, że podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego. W 
związku z tym, że nie jest to akt prawa miejscowego to nie podlega publikacji i nie może 
zawierać takiego zapisu. Tak więc mamy nowy projekt, w którym zmienia się tylko to, że nie 
ma zapisu o publikacji, reszta pozostaje bez zmian. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Monika Szyndler. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mirosław Szwarc 
 
NIEOBECNI (2) 
Jacek Krużołek, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLVIII/529/2023 uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla 
Harbutowic, Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla Kowali, Zasłużony/a dla Międzyświecia, 
Zasłużony/a dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, Zasłużony/a dla Pogórza, Zasłużony/a dla 
Wilamowic, Zasłużony/a dla Skoczowa przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.10. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęła 
interpelacja radnej Moniki Szyndler – dotycząca wzmożonego ruchu ciężkich pojazdów 
asenizacyjnych (cystern) na ul. M.Wardas, Roztropickiej w Pierśćcu oraz uszkodzonych 
poboczy. Wpłynęła również odpowiedź. 
 
ad.11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – złożył na ręce Przewodniczącego Rady „Raport o Stanie Gminy 
Skoczów za 2022 rok”. 
 



Radny Mirosław Szwarc – zwrócił uwagę, że na ul. Zamkowej w Skoczowie bardzo często stoi 
biały bus, który utrudnia przejście pieszym oraz przejazd innym pojazdom. 
 
ad.12. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
ad.13. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 

                                                                                         Przewodniczący 
                                                                                         Rada Miejska Skoczowa 

                                                                                         Rajmund Dedio 

Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
 


